
1 

 

Protokół Nr XLV.2022 

z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie, 

w dniu 13 kwietnia 2022 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował, że obrady sesji 

Rady Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz  

i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Następnie mówca sprawdził obecność sołtysów sołectw z terenu gminy Halinów. 

W dalszej części punktu pierwszego, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie o godzinie 1540 

otworzył obrady XLV sesji Rady Miejskiej.  

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad 1 i materiałami zostały radnym przekazane elektronicznie 

za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu eSesja. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Halinowie o potwierdzenie obecności2 w systemie eSesja. Następnie stwierdził quorum Rady w liczbie 

12 radnych (nieobecni radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Marcin Pietrusiński i Pani Edyta 

Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy są uwagi  

do zaproponowanego porządku obrad?  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zwrócił się z prośbą o dodanie do porządku obrad sesji, punktu 

w brzmieniu: „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

nr XLIII.402.2022 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Miejskiemu” jako punkt 19.  

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

 

Porządek obrad XLV sesji w dniu 13 kwietnia 2022 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 13 kwietnia 2022 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 13 kwietnia 2022 roku. 
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6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2022-2033  – Druk Nr 422 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów  

na 2022 rok – Druk Nr 423 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia Gminnego 

Żłobka Kraina Smyka oraz nadania mu statutu – Druk Nr 424 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie Halinów – Druk Nr 425 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę Nr XXXVII.349.2021 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 3 listopada 2021 roku w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej 

Gminy Halinów - Centrum Usług Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej statutu – Druk Nr 426 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 r. – Druk Nr 427 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa 

Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 428 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, 

gmina Halinów – Druk Nr 429 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zniesienia zakazu wznoszenia jakichkolwiek 

obiektów budowlanych w promieniu 15 m od pnia drzewa (dąb szypułkowy, zwany „Dębem 

na Wojdówce”) uznanego za pomnik przyrody – Druk Nr 430 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 47 oraz części działek nr 37 i nr 54 w miejscowości Długa Kościelna, 

gmina Halinów – Druk Nr 431 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Hipolitów, gmina Halinów – część A – Druk Nr 432 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Cisie, gmina Halinów – w rejonie ulic 

Mostowej i Staropolskiej oraz autostrady A2 – Druk Nr 433 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru administracyjnego Cisie, gmina 

Halinów – Druk Nr 434 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały nr XL.III.402.2022 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Mińskiemu - Druk Nr 435  (z ręki) 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

3 listopada 2021 roku. 

21. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

7 grudnia 2021 roku. 

22. Przyjęcie protokołu z obrad XLI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 10 stycznia 

2022 roku. 

23. Zamknięcie sesji. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski złożył sprawozdanie z działalności w okresie od 1 stycznia 

2022 roku do 13 kwietnia 2022 roku. W wyżej wymienionym okresie, podpisano 14 umów oraz 

57 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania:  

 03.01.2022 r. – zakup nowoczesnego, specjalistycznego pojazdu ssąco-płuczącego przeznaczonego 

do ciśnieniowego czyszczenia sieci kanalizacyjnych, samochód Scania został zakupiony dzięki 

środkom unijnym w ramach projektu POIS „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” 

koszt pojazdu to 1 832 700, 00 zł;  

 20.01.2022 r. – spotkanie w Ministerstwie Sportu i Turystyki, rozmowa z Panem Ministrem 

Kamilem Bortniczukiem o potencjalnych środkach zewnętrznych dla samorządów na inwestycje w 

zakresie sportu i turystyki oraz o wsparciu dla sportu amatorskiego dzieci i młodzieży, a także 

pomocy dla lokalnych klubów sportowych; 

 21.01.2022 r. – gminne obchody 159 rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego;  

 21.01.2022 r. – spotkanie w Łomży z Dyrektorem Biura Edukacji Dorosłych i Sportu w Fundacji 

Rozwoju Systemu Edukacji – Panem Dariuszem Brakonieckim, rozmowy dotyczyły między innymi 

potencjalnych możliwości dofinansowania międzynarodowych projektów edukacyjnych dla 

samorządów. Gmina Halinów od wielu lat jest beneficjentem środków w ramach różnych 

programów Erasmusa; 

 24.01.2022 r. – Spotkanie z Sekretarzem Stanu w Ministerstwie Klimatu i Środowiska Panem 

Jackiem Ozdobą, tematem dyskusji były ważne przepisy dotyczące gospodarki odpadami, 

rozszerzonej odpowiedzialności producentów oraz o planowanym systemie kaucyjnym; 

 08.02.2022 r. – uroczyste złożenie wieńców w miejscu pamięci pod pomnikiem Pana Premiera Jana 

Olszewskiego w miejscowości Okuniew; 

 09.02.2022 r. – spotkanie z byłym Ministrem Cyfryzacji Posłem na Sejm RP Panem Markiem 

Zagórskim, rozmowa dotyczyła sytuacji naszego regionu, planowanych inwestycji oraz 

potencjalnych nowoczesnych rozwiązań dla samorządów w dziedzinie cyfryzacji; 

 12.02.2022 r. – wręczenie Burmistrzowi Halinowa z rąk Prezesa Mazowiecko-Warszawskiego 

Zawiązku Piłki Siatkowej – Pana Jarosława Miałkowskiego – brązowego medalu za zasługi dla 

rozwoju siatkówki na Mazowszu; 

 19.02.2022 r. – spotkanie z Dyrektorem Instytutu Książki w Krakowie Panem Dariuszem Jaworskim 

dotyczące współpracy różnych instytucji kultury, a także przedstawienie Panu Dyrektorowi planów 

budowy nowej biblioteki publicznej w Halinowie, ponieważ na takie właśnie cele Instytut Książki 

przyznaje dofinansowania; 

 21.02.2022 r. – spotkanie z Panem Witoldem Kozłowskim – Marszałkiem Województwa 

Małopolskiego dotyczące najważniejszych obecnie prac legislacyjnych związanych z samorządem 

terytorialnym;   

 26.02.2022 r. – wspólnie z OSP Długa Kościelna i OSP Okuniew zapoczątkowanie zbiórki 

artykułów oraz potrzebnych rzeczy dla uchodźców z Ukrainy; 

 28.02.2022 r. – wideokonferencja Wójtów i Burmistrzów w sprawie obywateli Ukrainy; 

 03.03.2022 r. – spotkanie konsultacyjne organizowane przez Kancelarię Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej dotyczące sytuacji na Ukrainie oraz organizacji pomocy dla uchodźców z 

Ukrainy;  

 06.03.2022 r. – X Edycja Biegu Tropem Wilczym 2022 pamięci Żołnierzy Wyklętych w Halinowie; 

 08.03.2022 r. – z inicjatywy Księdza Proboszcza Arkadiusza Rakoczego, odbyła się msza święta  

w obrządku wschodnim greko-katolickim w intencji pokoju na Ukrainie; 

 09.03.2022 r. – Spotkanie Sztabu Kryzysowego Powiatu Mińskiego z udziałem Wójtów, 

Burmistrzów i Starosty; 
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 17.03.2022 r. – Konwent Wójtów i Burmistrzów w Cegłowie; 

 21.03.2022 r. – uroczyste otwarcie nowego gmachu Urzędu Gminy w Siennicy; 

 01-02.04.2022 r. – Festiwal tańca w szkole w Halinowie; 

 08.04.2022 r. – w urzędzie w Mińsku Mazowieckim podpisanie umowy na termomodernizację 

szkoły podstawowej w Okuniewie; 

 08.04.2022 r. – Matematyczny Czar Par w szkole w Okuniewie, Gminę Halinów reprezentował 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

W uzupełnieniu sprawozdania Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski, poinformował o wnioskach 

o środki zewnętrzne, które w ostatnim czasie zostały złożone:  

 Program „Mazowsze dla klimatu – modernizacja oświetlenia ulicznego” – 100 000 zł;  

 Program „Mazowsze dla czystego powietrza – zakup mobilnego laboratorium jako narzędzia 

do zapewnienia kontroli przepisów uchwały antysmogowej” – 200 000 zł;  

 Program „Mazowsze dla sportu” – 300 000 zł; 

 Projekt „Sportowa Polska” – 600 000 zł; 

 Wniosek w ramach „Polskiego Ładu”, dotyczący budowy oświetlenia drogowego (skablowanie 

i wymiana słupów) na całym odcinku drogi powiatowej od Okuniewa przez Długą Szlachecką, 

Długą Kościelną oraz Halinów w kierunku Cisia; 

 Wniosek w ramach „Polskiego Ładu”, na przedsięwzięcia wodno-kanalizacyjne – 5 000 000 zł;  

 Wniosek w ramach „Polskiego Ładu”, dotyczący budowy kompleksu sportowego – 5 000 000 zł; 

 Wniosek złożony do Instytutu Książki na rozbudowę infrastruktury bibliotek – 2 250 000 zł;  

 Wniosek złożony do Urzędu Marszałkowskiego, dotyczący budowy żłobka w Długiej Szlacheckiej 

– 2 000 000 zł; 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski dodał, iż obecnie jest przygotowywany wniosek o środki 

dodatkowe z Urzędu Wojewódzkiego na kwotę około 5 000 000 zł na pokrycie wkładu własnego budowy 

przedszkola w Hipolitowie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o:  

 Rozpoczęciu remontu drogi gminnej, ulicy Bema. Zadanie realizuje firma „Tomiraf” z Woli 

Karczewskiej. Na to zadanie udało się pozyskać dofinansowanie 50% z Rządowego Funduszu Dróg 

Samorządowych. Koniec realizacji zadania przewiduje się w wakacje. Koszt zadania wynosi 

2 129 000 zł; 

 Budowie przedszkola w Hipolitowie, gdzie wykonawcą zadania jest „Drozda Construction” 

z Łomianek. Na bazie PFU przygotowanego przez pracowników urzędu, został przygotowany 

projekt budowlany przedszkola, który następnie został złożony do Starostwa Powiatowego 

w Mińsku Mazowieckim o pozwolenie na budowę. To zadanie ma wartość 9 900 000 zł,  

a dofinansowanie pozyskane zostało z rządowego Funduszu Polski Ład; 

 Budowie żłobka w Długiej Szlacheckiej, na którą Gmina otrzymała dofinansowanie. Na bazie PFU 

przygotowanego przez pracowników urzędu, wykonawca opracował projekt budowlany, który został 

złożony o pozwolenie na budowę do Starostwa Powiatowego w Mińsku Mazowieckim. Wykonawcą 

zadania jest firma „Comfort Term” za kwotę 4 380 000 zł. Żłobek będzie mieścił 100 dzieci, 

natomiast wcześniej wspomniane przedszkole w Hipolitowie, będzie mieściło 200 dzieci 

z możliwością rozbudowy o kolejne 100 miejsc; 

 Zakończeniu budowy kanalizacji sanitarnej w Halinowie przy ulicach: Powstania Styczniowego, 

Przygranicznej, Granicznej, Kubusia Puchatka, Starej Baśni. Zadanie realizowała firma „MS Bud” 

z Warszawy. Wartość zadania wynosiła 2 272 000 zł, a dofinansowanie pozyskane zostało  

z Funduszu Spójności; 

 Realizowaniu zadania, na które Gmina również uzyskała dofinansowanie na budowę kanalizacji 

w Okuniewie. Wartość zadania to 1 068 000 zł. Zadanie jest realizowane przez firmę „Lesan”.  
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W ramach niniejszego zadania, została wykonana kanalizacja na ulicy Ratanowej i Koszykowej, 

niedługo będzie skończona również na ulicy Cmentarnej. Następnym etapem jest odtworzenie dróg. 

Wykonawca ma czas do 30 czerwca 2022 roku; 

 Ogłoszeniu przetargów oraz wyborze wykonawcy na budowę w ramach kolejnego rozszerzenia 

programu gospodarki ściekowej. Jest także możliwość rozszerzenia z NFOŚ-u na budowę 

kanalizacji w Hipolitowie na ulicach Poniatowskiego i Krasińskiego. Przetarg wygrała firma 

„Inżynieria Polska” na kwotę 1 474 000 zł. Zakończenie prac jest planowane do 30 września 2022 

roku; 

 Ogłoszeniu przetargów i wyborze wykonawcy na budowę kanalizacji na ulicy Grabińskiej 

w Grabinie. Jest to kanalizacja, która będzie podłączona do oczyszczalni w Sulejówku. Zadanie 

będzie realizować firma Kan Bud. Zakończenie prac jest planowane do 15 września 2022 roku. 

Wartość prac wynosi 1 371 000 zł;  

 Pozyskaniu środków na budowę kanalizacji w Długiej Szlacheckiej na ulicy Bajkowej, 

Warszawskiej, Dąbrowskiego, Poprzecznej, Śnieżki, Filemona, połączenie do przepompowni ulicy 

Willowej. Zakończenie prac jest planowane do 15 grudnia 2022 roku. Zadanie będzie realizowała 

firma „Rokom”; 

 Rozstrzygnięciu przetargu i podpisaniu umowy na bieżące utrzymanie dróg gminnych na terenie 

Gminy Halinów w roku 2022. W tym zadaniu w ostatnim przetargu wpłynęły dwie oferty. Najniższą 

ofertę złożyła firma „Zakład Usługowo-Handlowy Adam Jasiński” z Poświętnego na kwotę 

657 000 zł, natomiast najdroższą firma „Emirex” z Częstochowy na kwotę 1 445 000 zł. Od tego 

roku mamy nowego wykonawcę bieżącego utrzymania dróg na terenie Gminy Halinów; 

 Ogłoszeniu przetargów na zadania, na które środki zostały pozyskane z „Polskiego Ładu”. Łącznie 

pozyskano kwotę około 9 000 000 zł na zagospodarowanie terenu Domu Kultury z alejkami, 

fontannami i placami zabaw. Otwarcie ofert w tym przetargu będzie w dniu jutrzejszym oraz na 

budowę dróg, czyli ulicy Paderewskiego w Halinowie, na którą uzyskano pozwolenie na budowę 

z rygorem natychmiastowej wykonalności oraz na ulicę Chojniak w strefie przemysłowej na granicy 

Długiej Kościelnej i Józefina, ponieważ ta droga składa się z dwóch działek w dwóch 

miejscowościach od ulicy Wesołej do ulicy Leśnej. Otwarcie ofert nastąpi 25 kwietnia 2022 roku; 

 Ogłoszeniu przetargu na przebudowę ulicy Malinowej w Halinowie, na co zostały pozyskane środki 

z Programu Rozwoju Dróg Lokalnych. Otwarcie ofert nastąpi 28 kwietnia; 

 Ogłoszeniu przetargu przez Powiat Miński w ramach pozyskanych środków z Programu Rozwoju 

Dróg Lokalnych dzięki Burmistrzowi Halinowa Panu Adamowi Ciszkowskiemu, na budowę 

chodnika z dopuszczeniem ruchu rowerowego na drodze z Długiej Szlacheckiej do Okuniewa. 

Otwarcie ofert nastąpi w dniu jutrzejszym; 

 Nieodpłatnym nabyciu działki o powierzchni 1151 m2 w centrum Halinowa przy ulicy 

Spółdzielczej, dzięki staraniom pracowników Referatu Geodezji i Planowania Przestrzennego.  

Jej wartość jest szacowana na kwotę ponad 500 000 zł.  

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pani Edyta Woźniakowska 

poinformowała, że od ostatniej sesji Komisja Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska zebrała się raz  

w dniu 4 kwietnia 2022 roku. Podczas komisji były omawiane pisma, które wpłynęły do komisji oraz 

zostały zrealizowane dwa punkty z planu pracy komisji: realizacja systemu gospodarki odpadami  

i informacja na temat utrzymania czystości w Gminie Halinów za 2021 rok oraz informacja na temat 

dochodów i wydatków związanych z realizacją projektów współfinansowanych ze środków pochodzących 

z budżetu Unii Europejskiej oraz z innych źródeł. Dodała, iż na 60 złożonych wniosków unijnych  

37 otrzymało dofinansowanie, a kolejne wnioski są składane. Kwota pozyskanych środków wynosi 

49 628 000 zł, a wartość tych wszystkich projektów wynosi ponad 60 000 000 zł. Odnosząc się  

do realizacji systemu gospodarki odpadami, były to kwotowe informacje na temat przetargów zarówno  

z 2021 roku jak również z 2022 roku. W 2021 roku najniższą ofertę złożyła firma „Lekaro” na kwotę 

4 410 000 zł, a najwyższą firma „MPO” w wysokości 7 321 000 zł. Natomiast w 2022 roku 4 946 000 zł 

firma „Lekaro”, a najwyższa firma „Impel” z Wołomina w kwocie 5 711 000 zł.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jan Papis zabrał głos w sprawie posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej, która miała miejsce w dniu 23 marca 2022 r. Na tym spotkaniu omawiane były inwestycje 

drogowe, które były realizowane w 2021 roku. Dodał, iż 2021 roku w ramach zadań zrealizowano  

18 odcinków dróg na długość prawie 5 km za kwotę prawie milion dwieście tysięcy złotych. W trakcie 

realizacji jest ulica Spokojna w Długiej Kościelnej, rozpoczęto również remont ulicy Bema w Halinowie. 

Jeżeli chodzi o plany na rok 2022, poinformował, iż w związku z istniejącą inflacją , nie możemy określić 

w danej chwili, które drogi będą realizowane. Niemniej jednak nadmienił, iż musimy zabezpieczyć środki 

na realizowanie Funduszy Sołeckich. Dodał, iż Komisję Rewizyjną interesowały także procedury 

przetargowe, jakość wykonywanych prac oraz gwarancje na wykonywane drogi. Podał, iż wszystkie  

te informacje omówił szczegółowo Pan Zastępca Adam Sekmistrz. Komisja nie stwierdziła 

nieprawidłowości. Przewodniczący poinformował, iż w następnym punkcie została omówiona analiza 

kosztów utrzymania gminnego PSZOK-u w 2021 roku. Nadmienił, że w 2021 roku od mieszkańców 

odebrano prawie 500 ton odpadów, co spowodowało kwotę 330 tysięcy złotych. Poinformował  

iż, Pan Adam Sekmistrz omówił również potrzeby inwestycyjne związane z funkcjonowaniem gminnego 

PSZOK-u, a w sprawach różnych pytania dotyczyły budowy cmentarza, jak również budowy oczyszczalni 

ścieków. Na koniec dodał, iż Pan Zastępca udzielił nam szczegółowych informacji. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Anna Ludwiniak została 

poproszona o złożenie sprawozdania z Komisji, która zajmuje się edukacją w naszej gminie. 

Poinformowała, iż Posiedzenie Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych odbyło się 31 marca.  

Na tym spotkaniu Radni zostali zapoznani z sytuacją dzieci z Ukrainy, które znalazły się w naszych 

placówkach oświatowych. Najwięcej dzieci znalazło się w Zespole Szkolno-Przedszkolnym, a Dyrektor 

placówki Pani Lidia Kołakowska poinformowała nas, o procesie przyjmowania tych dzieci  

i zorganizowania dla ich nauki. Obecnie w placówkach przebywa ponad 90 osób, znajdują się one  

w trzech oddziałach. Jeden oddział są to dzieci z klas 1-3. Drugi oddział dotyczy klas 4-6 i trzeci oddział 

klas 7-8. Dzieci, poprzez różne przedmioty uczą się intensywnie języka polskiego. Efekty nauki są już 

odczuwalne, dzieci używają pojedynczych wyrazów w języku polskim. Społeczność szkolna gminy 

zorganizowała doraźną pomoc dla uchodźców poprzez zbiórkę pieniędzy, materiałów i przyborów 

szkolnych. W dalszej części posiedzenia członkowie Komisji poznali Panią Dominikę Martoń-

Jaroszewską, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych. Dyrektor jednostki poinformowała o nowej dla nas 

instytucji, obecnie w której skład wchodzi 10 osób. Pani Dyrektor przedstawiła zakres pełnienia usług, 

między innymi usługi kadrowe i płacowe dla pracowników oświatowych oraz niepedagogicznych, jak 

również usługi informatyczne i remontowe. Do zakresu działań CUW-u należy np. naprawa dachu,  

czy zakup paliwa opałowego, obsługa niepublicznych przedszkoli oraz rekrutacje dzieci do przedszkoli. 

Dyrektor CUW-u poinformowała o zorganizowaniu i przeprowadzeniu audytu finansowania sytemu 

oświaty w naszych szkołach. Audyt wykazał, iż nasi Dyrektorzy, a w szczególności Pani Lidia 

Kołakowska właściwie zarządzają swoimi placówkami. Racjonalnie gospodarują finansami, pozyskują 

dodatkowe środki ze źródeł zewnętrznych. Gmina Halinów dokłada do Oświaty najmniej wśród szeregu 

innych gmin. Poza tym Pani Dominika poinformowała o przygotowaniu rocznego sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego.  

Został zauważony wzrost nauczycieli mianowanych i dyplomowanych, z którego wynika, że nauczyciele 

w Gminie Halinów, stale podwyższają swoje kwalifikacje, doskonalą umiejętności i osiągają najwyższy 

stopień awansu zawodowego. Jak również ostatnie dwa lata nauczania zdalnego wykazały jak 

przedsiębiorczy, elastyczni, dostosowujący się do sytuacji, chłonni nowych technologii, kreatywni, 

twórczy w działaniach, otwarci na nowe rzeczy, są nauczyciele w naszej gminie. Dyrektor CUW-u Pani 

Dominika Martoń-Jaroszewska zobowiązała się również do przygotowania pisma i odpowiedzi na liczne 

pytania nauczycieli, dlaczego w marcu otrzymali niższe wynagrodzenia, a także niższą kwotę za 

przepracowane godziny ponadwymiarowe. Dlaczego zapisy procentowe kwot podatków są różne niż 

zapisane na paskach wynagrodzeń oraz inne wątpliwości nauczycieli. W tym miejscu Przewodnicząca 

Komisji Pani Anna Ludwiniak podziękowała za pismo, które dotarło do każdej placówki oświatowej  

w naszej gminie i do każdego nauczyciela. Dodała również, że na Komisji w sprawach różnych Radni 

zapoznali się z pismem z dnia 25 lutego tego roku Prezesa Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego. Pan 

Ireneusz Piasecki złożył pismo w sprawie podwyższenia środków finansowych przeznaczonych dla 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Halinów w kwocie 15 tysięcy, czyli po 5 tysięcy dla każdej 

placówki. Celem było pozyskanie tych pieniędzy na zabezpieczenie gotowości bojowej. Dodała również, 
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że w dzisiejszej uchwale budżetowej, znajduje się ta kwota, z tym, że Komisja proponuje, by Pan Prezes 

wystosował pismo podobnej treści do Powiatu, ponieważ Gmina Halinów zapewnia odpowiednie środki  

w swoim budżecie na gotowość bojową. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Pan Adam Rudnicki poinformował, iż w dniu  

5 kwietnia 2022 roku odbyło się posiedzenie Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej  

w Halinowie, która miała miejsce stacjonarnie w Urzędzie Miejskim w Halinowie. Komisja zajęła się 

omawianiem pism, które do nas wpłynęły. Dodał, iż wpłynęły dwa pisma z gminy, jedno pismo z Gminy 

Tarczyn a drugie z Gminy Brwinów. W tych pismach Radni Rady wnioskują, o stanowisko Rad Miejskich 

w sprawie przepisów prawa w zakresie ponoszenia przez Gminy kosztów pobytu mieszkańców w Domach 

Pomocy Społecznych oraz możliwości egzekwowania tych opłat. Dodał, iż w naszej Gminie podopieczni, 

którzy są oddawani, nie mają opiekunów prawnych. Więc z automatu jeśli są mieszkańcami naszej Gminy, 

prawne obowiązki nad opieką takich mieszkańców przejmuje Gmina. Dodał, iż w związku z powyższym, 

są to poważne koszty dla Gmin, sięgające kilkudziesięciu, a niekiedy kilkuset tysięcy w skali roku. 

Poinformował, że te kwoty po śmierci takich osób jak i pozostawione majątki nie posiadają w tej kwestii 

uregulowanego prawa, aby gminy mogły wystąpić o roszczenia tychże środków. Chodzi o zmianę 

przepisów i te wnioski, które zostały skierowane w formach petycji do nas. Nadmienił, iż dotyczy to 

szeregu gmin, jak również inne gminy solidaryzują się z takimi problemami. Dodał, iż chciałby aby 

przepisy prawa zostały zmienione tak, aby gminy ponoszące koszty utrzymania tych starszych osób, po 

śmierci mogły w sposób prawny egzekwować koszty, które zostały przez te gminy poniesione. 

Poinformował, iż Komisja w tej sprawie podjęła pozytywne stanowisko , aby solidaryzować się z innymi 

gminami. Nadmienił, iż kolejne pismo, które wpłynęło do naszej komisji, dotyczyło Uchwały Rady 

Powiatu Mińskiego w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego sprzeciwu i oburzenia wobec 

zagrożenia zbrodniczego charakteru decyzji władz rosyjskich, które naruszyły podstawy cywilizowanego 

rozwoju zarówno Ukrainy jak i społeczeństw demokratycznej Europy. Została podjęta uchwała w tej 

kwestii, podał również, iż komisja podjęła takie samo stanowisko w kwestii sprzeciwu i oburzenia wobec 

zbrodniczego charakteru decyzji rosyjskich, która naruszyła podstawy cywilizacyjnego rozwoju zarówno 

Ukrainy jak i społeczeństw demokratycznej Europy. Na koniec dodał, iż nasza gmina solidaryzuje się tym 

stanowiskiem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński Pan Marcin Pietrusiński 

poinformował, iż w dniu 12 kwietnia odbyła się połączona Komisja Rady Miejskiej w Halinowie,  

na której były opiniowane uchwały na dzisiejszą sesję. Przewodniczący obiecał przekazać jak te uchwały 

zostały zaopiniowane. Odbyło się również spotkanie Radnych, gdzie była poruszana z mieszkańcami 

kwestia przebudowy drogi powiatowej. Dodał, jeżeli będą jakiekolwiek informacje z Zarządu Dróg 

Powiatowych związane z ewentualną zmianą projektu tej drogi, chodziło tam m.in. o wycinkę drzew  

to taką Komisję oraz spotkanie z Zarządem Dróg Powiatowych i z władzami Powiatu Mińskiego zostanie 

bezzwłocznie przeprowadzone. Dodał, iż na ten moment toczą się prace związane z korektą projektu oraz 

jeżeli otrzymamy konkrety odnośnie przebudowy drogi powiatowej, wtedy zainteresowane osoby zostaną 

zaproszone na Komisję. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zabrał głos w sprawie uzupełnienia sprawozdań Komisji. 

Oznajmił, iż chciałby skomentować kilka rzeczy oraz podziękować. Pierwsza sprawa dotyczyła 

referowanej przez Pana Adama Rudnickiego Komisji. Zaznaczył, iż ciężko inaczej odnosić się do kwestii 

wojny, która ma miejsce za naszą wschodnią granicą, jak tylko z ogromnym oburzeniem i potępieniem dla 

władz rosyjskich. Dodał, iż jeżeli chodzi o uchwały merytoryczne, które tutaj m.in. samorząd Brwinowa 

podjął, stwierdził, iż są to słuszne postulaty. Zaproponował zakończenie tej sprawy w taki sposób, iż 

przyjął do wiadomości stanowisko Komisji. Dodał, że Gmina Halinów jest członkiem dwóch ważnych 

stowarzyszeń w Polsce: Stowarzyszenie Metropolii Warszawy oraz Związku Samorządów Polskich. 

Zaproponował, iż przedstawione stanowisko przez Komisję, zostanie zaprezentowane jako stanowisko 

Gminy Halinów, członka tych organizacji. Dodał, iż łatwiej będzie prowadzić te sprawy przez korporacje 

samorządowe, niż podejmowanie szeregowych uchwał. Burmistrz podziękował za fakt, że na Komisji 

Oświaty bardzo kompleksowo zostały omówione tematy zarówno związane ze sprawami oświatowymi, 

jak i sprawami pomocy dla Ukraińców. Nadmienił, że jest to duże wyzwanie dla samorządów, szczególnie 

w dwóch kwestiach. Jedna kwestia dotyczy szeroko rozumianej pomocy społecznej, a druga kwestia 

dotyczy tematów związanych z przyjęciem dzieci do szkół i opieką nad nimi. Podziękował ze swojej 
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strony dyrekcjom szkół, nauczycielom z naszych placówek Gminy Halinów, że stanęli na wysokości 

zadania. Dodał, że jest to bardzo duże wyzwanie w ramach szeroko rozumianej pomocy społecznej, oraz 

podziękowania należą się dla całej załogi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, a w szczególności dla 

Pani Doroty Górskiej. Nadmienił, iż chciałby dodać jeszcze jedną rzecz ze sprawozdania z Komisji 

Oświaty, z Komisji Edukacji. Kiedy Pani przewodnicząca wspomniała o audycie i rzeczywiście nasza 

Gmina wypadła dobrze, jeżeli chodzi o finansowanie oświaty. Dodał, iż jest ono racjonalne. Nadmienił, iż 

w rankingach, które były tworzone np. na terenie powiatu mińskiego, byliśmy na pierwszym miejscu. 

Pokazuje to, iż polityka szkół jest właściwa. Wspomniał, iż do podziękowań dla dyrektorów, trzeba dodać 

również osoby, które zajmowały się oświatą w naszej Gminie. Złożył, oficjalne podziękowania 

poprzedniej Pani Kierownik, Katarzynie Targońskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński złożył podziękowania dla: 

MOPS-u, Straży Pożarnej, pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie oraz Dyrektor Biblioteki 

Publicznej Gminy Halinów Pani Katarzynie Targońskiej za przeniesienie Biblioteki. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda ogłosił 15 min przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po wyznaczonej przerwie oraz 

stwierdzonym quorum rozpoczął dalsze obrady sesji. Poinformował o przejściu do omówienia dwóch 

bloków uchwał. Pierwsza dotyczyła Wieloletniej Prognozy Budżetowej oraz druga: Budżet Gminy 

Halinów na rok 2022. Oddał głos w tych sprawach Pani Skarbnik Anecie Leleń.  

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2022-2033  – Druk Nr 422 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2022 rok – Druk Nr 423 

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń, poinformowała o autopoprawce do 

niniejszych projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, czy nie ma prawnej możliwości przedstawiania zawartych w 

projekcie uchwały kwot w zaokrągleniu do pełnych kwot? 

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń odpowiedziała, iż w przypadku takich możliwości, kwoty  

są zaokrąglane, natomiast w kwestii dofinansowania dla Powiatu – niestety nie ma takiej możliwości. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów  

na lata 2022-2033 – Druk Nr 422 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania radni: Pan Przemysław Mirosz oraz Pan Dawid Wojda. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2022 rok  

– Druk Nr 423 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  
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Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia 

Gminnego Żłobka Kraina Smyka oraz nadania mu statutu – Druk Nr 424 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka Kraina Smyka oraz nadania mu 

statutu – Druk Nr 424 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie Halinów – Druk Nr 425 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2022 w Gminie Halinów – Druk Nr 425 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0 

Uchwała została podjęta.  

W głosowaniu nie brał udziału radny Pan Bogdan Janczarek. 

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę Nr XXXVII.349.2021 

Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 3 listopada 2021 roku w sprawie utworzenia jednostki 

organizacyjnej Gminy Halinów - Centrum Usług Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej 

statutu – Druk Nr 426 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVII.349.2021 Rady Miejskiej w Halinowie 

z dnia 3 listopada 2021 roku w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Halinów - Centrum 

Usług Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej statutu – Druk Nr 426 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

Uchwała została podjęta.  

W głosowaniu nie brał udziału radny Pan Bogdan Janczarek. 

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 r. – Druk Nr 427 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zabrał głos w sprawie 

poprzedniej uchwały odnośnie opinii wojewody. Zadał pytanie odnośnie uzasadnienia wojewody,  

czy przepisy RODO są traktowane na zasadzie ogólności, że nie można ich ujmować w statucie?  

Czy jakieś inne uzasadnienie? 

Sekretarz Halinowa Robert Grubek odpowiedział, iż tak jak przedmówca zauważył na zasadzie 

ogólności wojewoda uważa, iż nie jest to konieczne aby powielać te przepisy RODO jako załącznik  

do uchwały.   

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. – Druk Nr 427 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0 

Uchwała została podjęta.  

W głosowaniu nie brał udziału radny Pan Bogdan Janczarek. 

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 428 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina 

Halinów – Druk Nr 428 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

Uchwała została podjęta.  
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W głosowaniu nie brał udziału radny Pan Bogdan Janczarek. 

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 429 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina Halinów  

– Druk Nr 429 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

Uchwała została podjęta.  

W głosowaniu nie brał udziału radny Pan Bogdan Janczarek. 

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zniesienia zakazu wznoszenia 

jakichkolwiek obiektów budowlanych w promieniu 15 m od pnia drzewa (dąb szypułkowy, 

zwany „Dębem na Wojdówce”) uznanego za pomnik przyrody – Druk Nr 430 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zniesienia zakazu wznoszenia 

jakichkolwiek obiektów budowlanych w promieniu 15 m od pnia drzewa (dąb szypułkowy, zwany 

„Dębem na Wojdówce”) uznanego za pomnik przyrody – Druk Nr 430 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

Uchwała została podjęta.  

W głosowaniu nie brał udziału radny Pan Bogdan Janczarek. 

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 47 oraz części działek nr 37 i nr 54  

w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 431 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla działki nr 47 oraz części działek nr 37 i nr 54 w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów  

– Druk Nr 431 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Hipolitów, gmina Halinów – część A  

– Druk Nr 432 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radny Pan Marcin Sukiennik dodał, iż projekt nie uwzględnia uwag składanych przez mieszkańców. 

Zapisy planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego sankcjonują powstałe tam budowle.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński, zadał pytanie dotyczące 

powstałych budynków. Czy powstały one na mocy obowiązującego prawa w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, iż budynki powstały na bazie 

planu zagospodarowania przestrzennego z 2004 roku. 

Mieszkanka Gminy Halinów stwierdziła, że budynki, które powstały są nowe i nie odnoszą się do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego z 2004 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, iż prawo 

odnośnie postawienia tych budynków obowiązywało właśnie z rokiem 2004, wtedy kiedy był uchwalony 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Dodał, iż w razie wątpliwości, odnośnie postawionych 

budynków wnioski należało kierować do Nadzoru Budowlanego bądź Starostwa Powiatowego w Mińsku 

Mazowieckim.  

Radny Pan Jan Papis zapytał, czy gmina wydała pozwolenie na budowę? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, iż gmina takiego 

pozwolenia na budowę nie wydała.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, iż pozwolenie na budowę zostało 

wydane przez Starostwo Powiatowe. Dodał, iż to, w jaki sposób wykorzystywane są budynki rozstrzyga 

Nadzór Budowlany. 

Radny Pan Jan Papis zauważył, iż zawsze jeden z paragrafów z miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego mówi o wzroście wartości działki. Czy w obowiązującym planie z 2004 jest ujęty ten zapis 

i obowiązują te przepisy? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że mówi o tym dokładnie paragraf 

14 z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego z 2004 roku. Dla mieszkaniowych obowiązuje 

20 procent a dla usług produkcji 30 procent.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Radni Rady Miejskiej w Halinowie rozpatrzyli uwagi wniesione do wyłożonego do publicznego wglądu 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Hipolitów. Odbyło się 

głosowanie każdej kolejnej uwagi. Radni głosowali jednogłośnie odnośnie uwag 2-8 oraz 10,  

w następujący sposób za - 12 osób, przeciw - 1, wstrzymujących się - 1. W przypadku głosowania uwagi 

nr 9, rozstrzygnięcie głosowania radnych wyglądało następująco za - 11, przeciw - 1, wstrzymujących się  

- 2. Podtrzymali rozstrzygnięcia Burmistrza Halinowa nie uwzględniające bądź częściowo nie 



13 

 

uwzględniające wnoszonych uwag. Na sali obecnych było 14 radnych (nieobecny to: Pan Przemysław 

Mirosz ). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie . 

Nie było więcej głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Hipolitów, gmina Halinów – część A – Druk Nr 432 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Cisie, gmina 

Halinów – w rejonie ulic Mostowej i Staropolskiej oraz autostrady A2 – Druk Nr 433 

Projekty uchwał omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Cisie, gmina Halinów – w rejonie ulic Mostowej  

i Staropolskiej oraz autostrady A2 – Druk Nr 433 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

administracyjnego Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 434 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru administracyjnego Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 434 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

nr XL.III.402.2022 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu - Druk Nr 435 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie komisje Rady Miejskiej w Halinowie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL.III.402.2022 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu  

– Druk Nr 435 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 3 listopada 2021 roku 

Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 3 listopada 2021 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz.   

21. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 7 grudnia 2021 roku 

Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 7 grudnia 2021 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty.  

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 
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22. Przyjęcie protokołu z obrad XLI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

10 stycznia 2022 roku 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XLI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 10 stycznia 2022 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty.  

Nieobecny podczas głosowania radny Pan Przemysław Mirosz. 

23. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 13 kwietnia 2022 roku o godz. 1807 zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Dawid Wojda 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Katarzyna Sochan 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 13 kwietnia 

2022 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 13 kwietnia 

2022 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XLV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 13 kwietnia 2022 roku. 

 

                                                 
1 Załączniki dostępne w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


